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Vraag om uitleg van mevrouw Bianca Debaets aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Capaciteitstekort in het Nederlandstalig middelbaar onderwijs in Brussel  
___________________________________________________________________________

   

Mijnheer het collegelid, 

 

Op 15 mei 2023 berichtte Bruzz over de aanmeldingen in de middelbare scholen in het 

middelbaar onderwijs in Brussel. Uit de cijfers van het LOP bleek dat er op de 3.261 

aanmeldingen voor 1A-klassen een eerste schoolkeuze er 2.718 werden toegewezen, wat een 

toewijzingsgraad van 83 procent betreft. Voor 1B-klassen in het eerste jaar secundair onderwijs 

waren er 313 vrije plaatsen, met een totaal aantal aanmeldingen van 519 toekomstige leerlingen. 

Daarvan zijn er 313 leerlingen toegewezen, of 60 procent. 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

 Hoe evalueert u deze cijfers en het aantal kinderen dat nog geen plaats vonden? Welke 

inschatting maak u over het aantal kinderen dat uiteindelijk geen plaats zal vinden? 

 Volgt het College de aangroei van de plaatsen op die overeengekomen wordt bij de 

vastlegging van de middelen? In hoeverre worden de inspanningsverbintenissen 

uitgevoerd? Kan u de conclusies van de evaluaties toelichten? 

 Wanneer zullen ouders die nog geen zicht hebben op een inschrijving, hier meer 

definitief nieuws over krijgen? Welke ondersteuning geboden vanuit VGC aan gezinnen 

die uit de boot vallen in de zoektocht naar een plaats voor hun kind?  

 In welke mate lopen de vergunningen voor de bouwdossiers voor extra capaciteit 

allemaal vlot? In welke bouwdossiers en in welke gemeenten worden er problemen 

vastgesteld? Welke rol speelt de VGC hierin? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

Bianca Debaets 

 

 


